
Totti: Dwadzieścia lat miłości

News - ASRoma.pl

Po wczorajszym treningu również Francesco Totti udzielił wywiadu dla

zebranych dziennikarzy. Kapitan odpowiadał na pytania związane ze swoją

karierą oraz z drużyną.

 

Co czułeś w trakcie owacji, które poświęciło ci Toronto?

- To był piękny dzień, nie spodziewałem się tego całego przyjęcia. Jestem

zadowolony z tego, co się stało. Mecz z Chelsea? To prestiżowe spotkanie, chcemy

pozostawić dobre wrażenie.

Jak podchodzisz do swojego dwudziestego sezonu jako profesjonalista?

- To dwadzieścia lat miłości, w tej samej koszulce i myślę, że było to wspaniałe

życiowe doświadczenie.

 

Istnieje możliwość twojego wylądowania w MLS? Ewentualnie ile musimy

czekać?

- Myślę, że będzie bardzo ciężko, gdyż mam kontrakt w Romie i chce go uszanować,

nie myślę o innych drużynach i innych ligach.

Co oznaczała gra z Bradleyem w zeszłym sezonie?

- Michael, poza tym że jest fantastycznych graczem dla grupy, jest wspaniałą osobą.

Jest duszą szatni, zawsze uśmiechnięty i zawsze gotowy do rozmowy. Miałem

szczęście, że go poznałem.

 

W przeszłości grałeś z wielkimi graczami, co myślisz o zespole w tym roku?

- Miałem szczęście grać z wieloma ważnymi graczami. Jednakże mogę powiedzieć,

że grupa jest bardzo zjednoczona, chcemy rozegrać wielki sezon i zobaczyć

potencjał każdego.
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